No.33, Sec. 2, Renhe Rd., Daxi Dist., Taoyuan City 33548, Taiwan \$\displane* +886 3-389-1999 \$\mu +886 3-380-2333\$

DECLARATION OF ROHS CONFORMITY

Statement of Compliance

To minimize the environmental impact and take more responsibility for the environment, COTEK hereby confirms that the following product series manufactured by <u>COTEK Electronic Ind. Co., Ltd</u> are in compliance with EU Directive 2011/65/EU and all applicable amendments including 2015/863, as well as the standard EN IEC 63000:2018.

Content of Compliance

Substance	Threshold (Homogeneou	s Material)
Lead (Pb)	<0.1%	1000ppm
Mercury (Hg)	<0.1%	1000ppm
Cadmium (Cd)	<0.01%	100ppm
Hexavalent Chromium (Cr ⁺⁶)	<0.1%	1000ppm
Polybrominated Biphenyls (PBB)	<0.1%	1000ppm
Polybrominated Diphenyl Ethers (PBDE)	<0.1%	1000ppm
Bis(2-Ethylhexyl) phthalate (DEHP)	<0.1%	1000ppm
Benzyl butyl phthalate (BBP)	<0.1%	1000ppm
Dibutyl phthalate (DBP)	<0.1%	1000ppm
Diisobutyl phthalate (DIBP)	<0.1%	1000ppm

Product Series

All the products manufactured by COTEK are in accordance with the declaration of RoHS directive.

<u>Delivery</u>

The actual delivery date for RoHS compliance products will depend on our inventory status. Please contact our sales representatives for details.

Disclaimers

COTEK Electronic Ind. Co., Ltd. bases its material content knowledge on information provided by third parties and has taken and continues to take commercially reasonable steps to provide representative and accurate information but may not have conducted destructive testing or chemical analysis on incoming materials and chemicals. This certification applies only to COTEK



No.33, Sec. 2, Renhe Rd., Daxi Dist., Taoyuan City 33548, Taiwan \$\psi +886 3-389-1999 \quad +886 3-380-2333

products manufactured after July 1, 2006, and is made based on COTEK's understandings of European Union Directive 2011/65/EU and all applicable amendments, and a diligent review of the known and recognized substances contained in each used to manufacture RoHS compliant products.

Additional Note

Some products may contain substances that are subject to exemptions listed in Annex III of the RoHS directive. The specific applicable exemptions include: 6(c), 7(a), 7(c)-I, 15. These exemptions are applicable to our products as per the current directive requirements.

No.33, Sec. 2, Renhe Rd., Daxi Dist., Taoyuan City 33548, Taiwan \$\psi +886 3-389-1999 \quad +886 3-380-2333

RoHS 合規聲明

合規聲明

為了減少對環境的影響並承擔更多的環境責任,特此證明協欣電子工業有限公司生產的以下產品系列符合歐盟指令 2011/65/EU 及所有適用的修訂,包括 2015/863,以及標準 EN IEC 63000:2018。

合規內容

RoHS 物质 / 物质群组	閾值(均	質材料)
鉛 (Pb)	<0.1%	1000ppm
汞 (Hg)	<0.1%	1000ppm
鎘 (Cd)	<0.01%	100ppm
六價鉻 (Cr ⁺⁶)	<0.1%	1000ppm
多溴聯苯 (PBB)	<0.1%	1000ppm
多溴二苯醚 (PBDE)	<0.1%	1000ppm
鄰苯二甲酸二(2-乙基己基)酯 (DEHP)	<0.1%	1000ppm
鄰苯二甲酸苄基丁酯 (BBP)	<0.1%	1000ppm
鄰苯二甲酸二丁酯 (DBP)	<0.1%	1000ppm
鄰苯二甲酸二異丁酯 (DIBP)	<0.1%	1000ppm

產品系列

COTEK 生產的所有產品均符合 RoHS 指令的聲明。

<u>交付</u>

RoHS 合規產品的實際交貨日期將取決於我們的庫存狀況。詳情請聯繫我們的銷售代表。

免責聲明

協欣電子工業有限公司根據第三方提供的信息,基於其材料內容知識,採取並將繼續採取商業上合理的步驟提供具有代表性和準確的信息,但可能沒有對進口材料和化學品進行破壞性測試或化學分析。此認證僅適用於 2006 年 7 月 1 日以後生產的 COTEK 產品,並根據 COTEK 對歐盟指令 2011/65/EU 及所有適用修訂的理解,以及對製造 RoHS 合規產品中使用的已知和

No.33, Sec. 2, Renhe Rd., Daxi Dist., Taoyuan City 33548, Taiwan \$\psi +886 3-389-1999 \quad +886 3-380-2333

公認物質的認真審查而作出。

新增說明

某些產品可能包含 RoHS 指令附件三中列出的豁免條款的物質。具體適用的豁免條款包括:6(c), 7(a), 7(c)-I, 15。這些豁免條款適用於我們的產品,符合現行指令要求。

Company: COTEK ELECTRONIC IND. CO., LTD

公司名稱:協欣電子工業股份有限公司

Authorized Signature (公司負責或授權人簽章)

Title (職稱): General Manager (總經理) / Chun Wei Wu